

(皮革、橡胶、玩具、鞋帽) 液压四柱裁断机

产品名称	(皮革、橡胶、玩具、鞋帽) 液压四柱裁断机
公司名称	盐城市盐都区远鸿机械厂
价格	.00/个
规格参数	类型:四柱裁断机 品牌:远鸿 型号:XCLP2-300
公司地址	盐城市盐都区大冈镇新冈中路
联系电话	86 0515 88088939/88852823 18962085939

产品详情

类型	四柱裁断机	品牌	远鸿
型号	XCLP2-300	主电机功率	2.2 (kw)
裁断力	30 (T)	上速度	0.18 (mm/s)
下速度	0.21 (mm/s)	裁断面积	1600*610 (mm ²)
工作台尺寸	1600*650 (mm)	上压板至工作台距离	160 (mm)
冲程调节范围	110		

用途与特点 本机适用于皮革、塑料、布类、皮包、玩具、帽子、发泡片、地板材料、软木片等各种需要用刀模裁断的裁剪物。1. 适用于多层材料和大吨位的下料, 规格品种齐全, 并可定做。2. 结构为四柱导向, 上压式, 双油缸加机械平衡系统, 保证了上下工作台之间的平行度。3. 四柱采用机械式加油, 只需按动按钮, 便可加油。4. 采用双手操作, 配有工作拖板, 保证了操作员工的方便和安全。

this machine is mainly suitable for cutting materials like leather, plastic, cloth leather bahs, toys, hats, spongy floss pieces, floor materials, soft wood pieces and materials needed cut-ting out. 1 . suitable for laying-off multi-layer material and large materials in huge weight, complete specifications and models, custom-made too. 2 . the structure is four-pillar guide, up-packing, doublecylinder and machine balancing system. ensures the parallelism of upper and lower working sides. 3 . the four pillars are lubricated mechanically. just press the button to lubricate. 4 . the adoption of double-hand operation and dragging

plate ensures the convenience and safety for operators.

最大冲裁力 technical parameter maximum momentum		300kn	350/400kn	500/600kn
冲裁速度 shear speed		0.11m/s	0.10m/s	
行程调节范围 stroke adjustment		0—110mm		
上下压板间距离 range between the working tables		60—160mm	60—180mm	
上压板尺寸 size of the upper pressing board		1600 × 600mm	1600 × 760mm	1600 × 920mm
下工作台面尺寸 size of the pressing board		1600 × 640mm	1600 × 800mm	1600 × 960mm
电机功率 motor power		2.2kw	4kw	5.5kw
外形尺寸 overall dimension		2150 × 700(850) × 1300mm/2280 × 1465 × 1460mm		
整机重量 total weight		1800kg	2000kg	3800kg